

# TOURISM & HOSPITALITY NEWS & EVENTS UPDATES

## FOOD & BEVERAGE 餐飲業

### Food's Future Summit Returns (21-22 Sep)

The award-winning summit will feature keynote speaker Josh Tetrick, CEO and Co-Founder of Silicon Valley's JUST Inc to share his vision for a revolutionary food's future; speakers from Feature Country: Sweden will share their country's insights and innovators. Early bird tickets available now at [www.foods-future.com](http://www.foods-future.com)

### Food's Future Summit 載譽歸來 (9月21至22日)

矽谷企業JUST行政總裁及創辦人Josh Tetrick將於會上發表主題演講，分享他對未來食品革新的願景；主辦單位並邀得一眾來自本屆主題國——瑞典的講者分享他們的見解和創新意念。早鳥優惠門票於[www.foods-future.com](http://www.foods-future.com)發售。



FOOD'S  
FUTURE  
SUMMIT

### "Business the Natural Way" - Natural and Organic Products Asia (NOPA) (29-31 Aug)

NOPA will return to Hong Kong this August and invite exhibitors from around the world to showcase thousands of natural, organic, healthy food, beauty and natural living products. [More details...](#)

### 天然產品商機之道 (8月29至31日)

亞洲天然及有機產品博覽將於八月再臨香港。來自世界各地的參展商將展出各種天然、有機、健康及獲認證的食品、美容產品及家居用品。詳情...



### ASIA FRUIT LOGISTICA – Asia's Fresh Produce Hub (5-7 Sep)

The annual event will focus exclusively on the fresh produce sector and related value chain for the whole Asian region. The Asiafruit Congress (4 Sep) celebrates its 20th anniversary and will look ahead to future trends.

Visit [www.asiafruitlogistica.com](http://www.asiafruitlogistica.com) or [www.asiafruitcongress.com](http://www.asiafruitcongress.com) for more details.

### 亞洲國際水果蔬菜展覽會 — 亞洲新鮮果蔬樞紐 (9月5至7日)

年度舉行的亞洲國際水果蔬菜展覽會將展示整個亞洲地區的新鮮水果蔬菜農產品產業以及和該產業相關的價值鏈。亞洲水果國際果蔬大會則於9月4日舉辦，此次會議慶祝20周年並展望未來，尋找行業成功的途徑。詳情請瀏覽

[www.asiafruitlogistica.com](http://www.asiafruitlogistica.com)及[www.asiafruitcongress.com](http://www.asiafruitcongress.com)

## CFS Adjusted Import Control Measures on Japanese Food

The Centre for Food Safety (CFS) of the Food and Environmental Hygiene Department announced that effective from 24 July, the import of vegetables, fruits, milk, milk beverages and dried milk from four Japanese prefectures, namely Ibaraki, Tochigi, Chiba and Gunma, into Hong Kong are permitted with conditions.

[More details...](#)

### 食物安全中心調整對日本食品進口本港的管制措施

食物環境衛生署食物安全中心宣布，由7月24日起有條件准許日本茨城、栃木、千葉及群馬四個縣的蔬菜、水果、奶和奶類飲品及奶粉進口本港。[詳情...](#)

## WINE 葡萄酒業



### The Top Market for Grand Cru Burgundy

With an eagerness to collect sought-after wines, Hong Kong has become the top market in Asia for grand cru Burgundy, far surpassing Japan or Singapore.

[More details...](#)

### 勃根地特級葡萄園的首選市場

本地葡萄酒愛好者熱衷收集受歡迎的葡萄酒，令香港大幅拋離日本和新加坡，成為勃根地特級葡萄園在亞洲的首選市場。[詳情...](#)

### The Spirit of Inclusion - Mature Markets Want Alcohol-free

World's first non-alcoholic spirits brand sees mature cocktail markets such as Hong Kong, London and New York want more non-alcoholic and low alcoholic drinks.

[More details...](#)

### 推出非酒精飲料迎合市場需求

世界第一個非酒精烈酒品牌認為，香港、倫敦和紐約等成熟的雞尾酒市場需要更多的非酒精和低酒精類飲料。[詳情...](#)

## TRAVEL & TOURISM 旅遊業

### Invitation to Apply – HSH Kaleidoscope Lab

The Hongkong and Shanghai Hotels, Limited (owner and operator of The Peninsula Hotels) presents Kaleidoscope Lab, a 12-week mentorship-driven start-up accelerator programme to fast-growing technology-based companies to define what's next for luxury hospitality. Online application opens on 3 September. [More details...](#)

### 香港上海大酒店有限公司加速器計劃九月初接受申請

擁有及營運半島酒店品牌的香港上海大酒店有限公司推出為期12星期的加速器項目「Kaleidoscope Lab」，為快速發展中的初創科技公司提供指導，冀能幫助集團搜集切實可行的新穎創意，提升客戶體驗。計劃將於9月3日起接受網上申請。[詳情...](#)



## First Ever International Cruise and Yachting Festival (Hong Kong) 2018 (22-25 Nov)

Organised by the Hong Kong Cruise and Yacht Industry Association, the four-day event will bring together global cruise and yacht brands and boats with maritime education and employment, marine and leisure tourism and maritime industry developments as major focuses. [More details...](#)

## 全港首個「國際郵輪遊艇節（香港）2018」（11月22至25日）

由香港郵輪及遊艇業協會主辦，一連四天的活動將集郵輪遊艇、海上活動、生活品味、海洋旅遊和就業教育元素於一身。[詳情...](#)

## CONVENTIONS & EXHIBITIONS 會議展覽業

# RBHK

## RESTAURANT & BAR

### Restaurant and Bar Hong Kong (RBHK) - Where the F&B Industry Meet (4-6 Sep)

More than just an exhibition with the latest products and trends, RBHK 2018 will be serving up top culinary artists, beverage professionals and decision-makers with new products and show elements. [More details...](#)

### 香港餐飲展 — 匯聚餐飲專才 (8月16至20日)

展會搜羅了來自世界各地最新的產品及行業資訊，各地頂尖名廚、餐廳、酒吧及酒店從業員、經營者及專業買家將共聚一堂，助您了解最新的餐飲趨勢。[詳情...](#)

### The Premium Seafood Market Place for Asia (4-6 Sep)

Seafood Expo Asia will return to Hong Kong showcasing world's premium seafood products, equipment and services and where industry people meet to find the latest trends. [More details...](#)

### 專業海產展覽盛會 — 聚焦亞洲 (9月4至6日)

亞洲海鮮展再臨香港，提供理想的洽商和交流平台，促進業界買家及供應商會面交流，創造商機。[詳情...](#)

## GENERAL 一般消息

### Enhancements to Export Marketing Fund (EMF)

Enhancements apply to EMF applications submitted on or after 1 August 2018 covering export promotion activities completed on or after 2 June 2018:

- The maximum cumulative grant per enterprise increased from \$200,000 to \$400,000;
- The maximum grant per application increased from \$50,000 to \$100,000 or 50 percent of the total approved expenditure incurred, whichever is the less. [More details...](#)

### 「中小企業市場推廣基金」優化措施

下列優化措施適用於2018年8月1日或以後提交的申請，而申請的推廣活動須於2018年6月2日或以後完成：

- 每家企業的累計資助上限由20萬元提高至40萬元；
- 每宗申請的最高資助額由5萬元提高至10萬元或有關活動的核准開支總費用的50%，以較低者為準。[詳情...](#)



---

## Labour Department Enhances Youth Employment and Training Programme

The Labour Department will expand the scope of the Youth Employment and Training Programme (YETP) in September to cover part-time on-the-job training and raise the ceiling of the monthly on-the-job training allowance. The aim is to encourage employers to hire young people and provide them with quality on-the-job training with a view to promoting youth employment. [More details...](#)

### 勞工處優化「展翅青見計劃」以推動青年人就業

勞工處九月起擴展「展翅青見計劃」在職培訓至涵蓋兼職，並調升在職培訓的每月最高津貼金額，以鼓勵僱主聘用青年人，提供優質在職培訓，促進青年人就業。[詳情...](#)

---

## Transforming Hong Kong through Entrepreneurship

A joint KPMG and Alibaba Hong Kong Entrepreneurs Fund study reveals the key challenges and opportunities facing Hong Kong's entrepreneurial ecosystem with the emergence of Hong Kong's new economy. [More details...](#)

### 以創業家精神推動香港轉型

畢馬威及阿里巴巴香港創業者基金聯手就香港創業生態推出研究報告，評估創業對香港經濟和社會的影響，並識別出香港的新經濟發展對本地初創生態系統帶來的機遇和挑戰。[詳情...](#)

---

## ■ UPCOMING HK EVENTS 最新活動

### Natural & Organic Products Asia

29-31 August 2018

Hong Kong Convention and Exhibition Centre  
香港會議展覽中心

[More details...](#)

### GS1 Food Safety Forum

30 August 2018

Hong Kong Productivity Council  
香港生產力促進局

[More details...](#)

---

### Restaurant & Bar

4-6 September 2018

Hong Kong Convention and Exhibition Centre  
香港會議展覽中心

[More details...](#)

---

### Seafood Expo Asia

4-6 September 2018

Hong Kong Convention and Exhibition Centre  
香港會議展覽中心

[More details...](#)

---

### Asia Fruit Logistica

5-7 September 2018

Asia-World Expo 亞洲國際博覽館

[More details...](#)

---

### Beertopia

5-6 October 2018

Central Harbourfront 中環海濱活動空間

[More details...](#)

---

### Hotel Investment Conference Asia Pacific (HICAP)

17-19 October 2018

Kerry Hotel 嘉里酒店

[More details...](#)

## CONTACT US 聯繫我們

Should you need any advice on setting up in Hong Kong, please get in touch.  
Our services are free, confidential and tailored to your needs.

**Sindy Wong 黃思敏**  
Head of Tourism and Hospitality  
T: +852 3107 1067  
[swong@investhk.gov.hk](mailto:swong@investhk.gov.hk)

**Lily Wang 王麗**  
Greater China and Australasia  
(所有來自大中華地區的業務)  
T: +852 3107 1037  
[lwang@investhk.gov.hk](mailto:lwang@investhk.gov.hk)

**Jenny Hui 許嘉珮**  
Asia (other than Greater China) and France  
T: +852 3107 1047  
[jhui@investhk.gov.hk](mailto:jhui@investhk.gov.hk)

**Betty Leung 梁婉霞**  
Americas and Africa  
T: +852 3107 1028  
[bleung@investhk.gov.hk](mailto:bleung@investhk.gov.hk)

**Rebecca Chan 陳鳳霞**  
Europe (except France)  
T: +852 3107 1093  
[rebeccachan@investhk.gov.hk](mailto:rebeccachan@investhk.gov.hk)

[www.investhk.gov.hk](http://www.investhk.gov.hk)

Find Us on Social Media  
關注我們

